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Verksamhetsberättelse	  för	  tiden	  1	  september	  2019	  till	  31	  augusti	  2020	  	  

Vid	  årsmötet	  den	  2	  oktober	  2019	  valdes	  Mats	  Wahlberg	  till	  ordförande	  samt	  Elisabet	  Claesson,	  
Joakim	  Ekedahl,	  Bo	  G	  Hall,	  Jonathan	  Wahlsten	  och	  Inga	  Svanfeldt	  till	  övriga	  styrelsemedlemmar;	  allt	  
enligt	  valberedningens	  förslag.	  Styrelsen	  i	  övrigt	  konstituerades	  internt	  vid	  senare	  styrelsemöten	  
enligt	  följande	  arbetsfördelning:	  vice	  ordförande	  Elisabet	  Claesson,	  sekreterare	  Bo	  G	  Hall,	  
kassaförvaltare	  Inga	  Svanfeldt,	  arkivarie	  Joakim	  Ekedahl	  och	  till	  allmänt	  förfogande	  Jonathan	  
Wahlsten.	  Elisabet	  bistår	  Inga	  i	  medlemsfrågorna.	  Vid	  årsmötet	  valdes	  dessutom	  Tom	  Lundin	  till	  
revisor	  med	  Jörgen	  Wik	  som	  suppleant.	  Till	  valberedning	  valdes	  Tom	  Lundin	  och	  Amadeus	  Bergsten.	  

Till	  sig	  har	  styrelsen	  fortsatt	  knyta	  följande	  resurspersoner:	  Harald	  Bohlin,	  Staffan	  Liljas,	  Fredrik	  
Lindell,	  Tom	  Lundin	  och	  P-‐G	  Norman.	  

Under	  året	  har	  styrelsen	  hållit	  fem	  protokollförda	  möten.	  

Vid	  verksamhetsårets	  slut	  fanns	  15	  006	  kr	  i	  kassan	  och	  vi	  hade	  76	  medlemmar,	  23	  färre	  än	  ett	  år	  
tidigare.	  Två	  av	  våra	  medlemmar,	  Gunnar	  Syréhn,	  tidigare	  styrelseledamot,	  och	  vår	  hedersvän	  
Christer	  Åsberg	  har	  avlidit	  under	  året.	  

Ett	  framträdande	  med	  gluntallsång	  ägde	  rum	  på	  Musicum	  under	  Kulturnatten	  14	  september	  med	  
Bo	  G.	  Hall	  som	  presentatör,	  Mats	  Wahlberg	  och	  PG	  Norman	  som	  sånganförare,	  Erik	  Carlberg	  och	  
Jonathan	  Wahlsten	  som	  gluntsångare	  och	  Joakim	  Ekedahl	  som	  ackompanjatör.	  Av	  lätt	  insedda	  skäl	  
har	  våra	  aktiviteter	  från	  och	  med	  mars	  månad	  i	  hög	  grad	  påverkats	  av	  den	  pågående	  Covid-‐19	  
pandemin.	  	  SEn	  upprepning	  av	  föregående	  års	  samarrangemang	  med	  Gästrike-‐Hälsinge	  nations	  
kulturnämnd	  planerades	  äga	  rum	  den	  26	  mars	  med	  sångarna	  Erik	  Carlberg	  och	  Jonathan	  Wahlsten	  
och	  Joakim	  Ekedahl	  vid	  pianot.	  Men	  pandemin	  medförde	  att	  arrangemanget	  i	  ett	  mycket	  sent	  
stadium	  måste	  ställas	  in.	  Av	  samma	  skäl	  avbröts	  planeringen	  av	  en	  vandring	  kring	  uppsaliensiska	  
gluntmiljöer	  vilken	  var	  avsedd	  att	  äga	  rum	  i	  maj	  månad.	  	  

HEMSIDAN	  (gluntarna.se)	  

Föreningens	  hemsida	  sköts	  för	  närvarande	  av	  kassören	  med	  stöd	  av	  Maria	  Wold	  Troell,	  webb-‐
ansvarig.	  Sedan	  ett	  par	  år	  har	  vi	  en	  ny	  förstasida	  med	  grundläggande	  information	  om	  föreningen	  
och	  dess	  verksamhet	  och	  där	  aktuella	  händelser	  läggs	  ut.	  Inkluderat	  i	  hemsidan	  finns	  en	  länk	  till	  den	  
tidigare	  hemsidan,	  nu	  benämnd	  ”Faktasamlingen”.	  Denna	  förnyas	  efterhand	  med	  fakta	  om	  Gunnar	  
Wennerberg	  och	  dokument	  kring	  gluntarna,	  minnestexter,	  gluntsångare,	  inspelningar	  mm.	  Detta	  
har	  hittills	  skett	  med	  hjälp	  av	  Anna-‐Lena	  Pikas	  som	  html-‐redigerare	  och	  med	  material	  insamlat	  och	  
skapat	  av	  Harald	  Bohlin.	  	  För	  hemsidan	  och	  faktasamlingen	  finns	  separata	  sökfunktioner.	  I	  detta	  
sammanhang	  bör	  påpekas	  att	  vi	  söker	  en	  person	  som	  är	  kunnig	  och	  villig	  att	  hjälpa	  till	  med	  att	  sköta	  
inläggen	  på	  hemsidan	  (Wordpress)	  och	  faktasamlingen	  (html).	  

Styrelsen	  fortsätter	  att	  på	  olika	  sätt	  sträva	  att	  Wennerbergs	  arv	  –	  särskilt	  Gluntarna	  –	  hålls	  levande	  
och	  förs	  vidare	  till	  nya	  generationer.	  Vi	  har	  under	  senare	  år	  noterat	  ett	  ökat	  intresse	  bland	  
studenterna	  –	  kanske	  främst	  genom	  att	  deras	  andel	  i	  publiken	  stigit	  vid	  våra	  offentliga	  
arrangemang.	  Höjningen	  av	  medlemsavgiften	  till	  100	  kr	  har	  medfört	  ökade	  resurser.	  	  Samtidigt	  kan	  
den	  dock	  liksom	  pandemin	  ha	  medverkat	  till	  att	  antalet	  medlemmar	  minskat,	  vilket	  är	  oroande.	  

I	  nuläget	  kastar	  givetvis	  pandemin	  förlamande	  skuggor	  över	  alla	  våra	  aktiviteter.	  Vi	  hoppas	  dock	  att	  
någorlunda	  snart	  kunna	  återuppta	  verksamheten.	  

Mats	  Wahlberg	  


